

Supplier Criteria for Food Basket Provision

Quality of Food Items: All food items must be fresh, safe for consumption, and free from contamination. Suppliers should provide products that meet local health and safety standards.	جودة المواد الغذائية: يجب أن تكون جميع المواد الغذائية آمنة للاستهلاك وخالية من التلوث. يجب على الموردين توفير منتجات تفي بمعايير الصحة والسلامة المحلية.
Packaging Standards: All food items must be packaged securely to prevent spoilage and contamination during storage and transport. Packaging should be environmentally friendly where possible and include clear labeling with expiration dates.	معايير التعبئة والتغليف: يجب تغليف جميع المواد الغذائية بشكل آمن لمنع التلف والتلوث أثناء التخزين والنقل. يجب أن تكون العبوات صديقة للبيئة حيثما أمكن، وأن تتضمن ملصقات واضحة عليها تواریخ انتهاء الصلاحية.
Quantity and Size: Suppliers must adhere to specified quantities and sizes for each food basket as outlined in the signed contract.	الكمية والحجم: يجب على الموردين الالتزام بالكميات والأحجام المحددة لكل سلة طعام على النحو المبين في العقد الموقع.
Sourcing and Traceability: Suppliers should source food items from reputable suppliers. Preference may be given to suppliers who prioritize local sourcing to support the community.	التوريد والتتبع: يجب على الموردين الحصول على المواد الغذائية من موردين ذوي سمعة طيبة. يمكن إعطاء الأفضلية للموردين الذين يعطون الأولوية لمصادر المحلية لدعم المجتمع.
Delivery and Logistics: Suppliers must ensure timely delivery of food baskets to designated distribution points, adhering to agreed-upon schedules. Transportation methods must maintain the integrity of the food items, including temperature control for perishable goods.	التسليم والخدمات اللوجستية: يجب على الموردين ضمان تسليم السلل الغذائية في الوقت المناسب إلى نقاط التوزيع المحددة، مع الالتزام بالجدول الزمني المتفق عليها. يجب أن تحافظ طرق النقل على سلامة المواد الغذائية، بما في ذلك التحكم في درجة حرارة السلع القابلة للتلف.
Compliance with Regulations: Suppliers must comply with all relevant local, national, and international food safety regulations and standards.	الامتثال للوائح: يجب على الموردين الامتثال لجميع لوائح ومعايير سلامة الأغذية المحلية والوطنية والدولية ذات الصلة.
Cost-Effectiveness: Suppliers should provide competitive pricing while maintaining quality standards.	الفعالية من حيث التكلفة: يجب على الموردين تقديم أسعار تنافسية مع الحفاظ على معايير الجودة.
Feedback and Accountability: Suppliers should be open to feedback from the organization and beneficiaries regarding the quality and suitability of the food baskets. A mechanism for addressing complaints or issues related to food baskets should be established.	التغذية الراجعة والمساءلة: يجب أن يكون الموردون منفتحين على التغذية الراجعة من المنظمة والمستفيدون فيما يتعلق بجودة وسلامة السلل الغذائية. ينبغي إنشاء آلية لمعالجة الشكاوى أو المشاكل المتعلقة بالسلال الغذائية.

Company Stamp and Signature:

Date: